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Møtereferat FAU Høvik skole   
 
Dato: 28.11.2022     
Sted:  Høvik skole 
 
 
Deltagere:  
Helga Sophie Espedal Bocchetti, rep. 1 trinn  
Ane Torkildsen, rep 2. trinn  
Camilla Kristensen, rep 3 trinn  
Eirik Øyasæter, rep 6.trinn og leder  
Elin Rydland, rep 7 trinn  
Merete Flaten Lie, rep. 8. trinn og nestleder  
Maria Reche, rep. 9. trinn  
Line Anette Høvik, rep. 10. trinn  
Thomas Hansen, rektor 
 
Ikke til stede:  
Kathrine Hjelmeset, rep 4. trinn;   
Trude Nyhus, rep. 5. trinn; 
 
Referent: Ane Torkildsen 
 
Kopi til: Thomas Hansen (rektor)   

Sak Beskrivelse   Ansvarlig: Tidsfrist: 

  
Saker til behandling: 
 

1. Godkjenning av møteinnkalling med agenda og valg av 

referent og møteleder. 

2. Samspill FAU/foreldre og skole. 

3. Rektor informerer om hjertesoner 

4. Vurdering i praktisk estetiske fag 

5. Ny nestleder i FAU 

6. Saker fra SU 

7. Arrangementer 

8. Melkeordning for ungdomsskolen 

9. Foredrag – tema  

10. Eventuelt 

   

1. Velkommen og godkjenning av møteinnkalling, referent (Ane) og 
møteleder (Eirik) 
 

Eirik  

2. Skole og FAU ønsker et tettere samarbeid. Ønsker mer aktiv 
rekruttering til FAU og at FAU er mer synlig blant annet på 

Alle  
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foreldremøter. Både skolen og FAU ønsker å jobbe for et godt 
engasjement fra foreldregruppen. 
 
Det ble snakket om å få på plass en aksjonsplan: 
-FAU tilstede på plenumsdelen av foreldremøtene for å øke 
synligheten. Ved valg av representant til FAU at det informeres 
godt om hva det innebærer å sitte i FAU.  
-På høstens foreldremøte er det naturlig at FAU har en plass. 
Dette bør fremkomme av innkalling/saksliste som sendes ut før 
møtet slik at foreldre kan være forberedt på hva som evt. skal tas 
opp eller forberede innspill til FAU. 
-Rektor informerte om muligheter i Visma, som er valgt som 
kommunens system for skole-hjem kommunikasjon. Tanken er at 
det skal være et felles system for barnehage, skole og SFO. Visma 
kommer med en app for foreldre og lærere. I Visma bør det også 
være mulighet for at FAU kan bruke dette som plattform for 
overføring av informasjon (møtereferater) til foreldregruppen + 
overføring av informasjon til nye FAU representanter. Inntil 
videre vil rektor sende ut referat fra FAU-møter via Visma. 
-Per i dag er det litt for tilfeldig om info fra FAU kommer godt nok 
ut i foreldregruppen.  
-Det er vikig at foreldre ved Høvik skole vet at FAU og skolen 
jobber sammen i viktige saker. 
-På forsommeren sendes det ut en årsstatus til foreldregruppen. 
-Alle FAU-representanter bør ha liste over klassekontakter og 
forhøre seg med disse i forkant av møter om det er saker fra 
foreldregruppa man skal ta med inn i FAU. 
-Det ble snakket om at det er viktig med tydelighet rundt hvem 
som har ansvar rundt arrangementer som er samarbeid mellom 
skole og foreldre. Hva er skolens ansvar, foreldrenekontaktenes 
ansvar og foreldregruppens ansvar? 
-Det er ønskelig at det lages et årshjul med oversikt over møter, 
arrangementer osv. 

3 Rektor informerte om hjertesoner rundt skolene i Lier (trygg 
skolevei) 
-Trafikksituasjonen på Høvik skole er ikke bra. Det knyttes særlig 
bekymring til elever på sykkel i møte med biltrafikken rundt 
skolen. Det er mange biler og for få parkeringsplasser. 
-Hjertesoner fungerer per i dag mer som en holdningskampanje 
enn konkrete tiltak. 
-Skolen er tydelig på at det må skje noe mer konkret. En 
holdningskampanje er ikke nok. 
-Det er mange engasjerte foreldre som har filmet og tatt bilder av 
trafikksituasjonen rundt skolen og sendt til fylkesmannen. Press 
og engasjement fra foreldre er til stor hjelp.  
 

Thomas  

4.  Vurdering i praktisk estetiske fag. 
 
Saken ble flyttet til SU siden man der har både lærere og elever 
tilstede. 

Eirik  
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5. Ny nestleder i FAU.  
Merete Flaten Lie er nåværende nestleder, men ønsker å trekke 
seg fra vervet. For kontinuitet er det ønskelig at ny nestleder 
muligens kan gå inn i FAU-lederrollen etterhvert. 
leder Eirik Øyasæter ønsker å trappe ned fra neste år. Det ble 
snakket om viktigheten av litt utskifting av leder/nestleder mtp å 
få nye impulser inn.  
Ingen har meldt seg som nestleder foreløpig - saken tas opp igjen 
på neste møte.  
 
 

Eirik og 
Merete 

 

6. Saker fra SU 
 
-automat på skolen som elevene er fornøyd med 
-FAU tenker å støtte innleie av foredragsholdere for elevene. Vi 
ønsker forslag fra SU: elevene skal tenke på hva de synes er 
interessant - dette tas videre på neste SU-møte. 
-dette er ganske dyrt, men FAU vurderer at fordelen er at det når 
mange 
-man bør kanskje skille barnetrinn og ungdomstrinn 
 
Politiet har vært på besøk på skolen på noen trinn. Spørre skolen 
om dette ligger som en fast hendelse, og evt på hvilke trinn? Er 
det mulig å få de inn også på lavere trinn? 

 
Eirik og 
Merete 
 
 
 

 

7. Juletrefest: 
-fremmet forslag fra 2.trinns klassekontakter om å gå ned fra å 
invitere 1.-4. trinn til kun å invitere 1.-2.trinn. Vi har fått 
tilbakemeldinger om at arrangementet av noen oppleves som litt 
kaotisk og ikke så hyggelig. Er 3. og kanskje særlig 4.klassingene 
litt store for juletrefest? FAU har litt delte meninger om dette. 
Vi gjør ikke noe med dette i år. 1.-4. trinn inviteres. Men vi tar en 
vurdering i etterkant av evaluering av festen i januar.  
  

 Ane  
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8. Orientering fra KFU (kommunalt foreldreutvalg) i Lier: 
 
Spørreundersøkelse om digitalisering i Lierskolen:  
Spørreundersøkelsen ble fullført i september, det foreligger p.t. 
masse rådata, som FAUene og SUene har fått tilsendt resultatene.  
 
Etter enighet i møte mellom deltagende parter 7/11 skal det 
lages en endelig resultatrapport som skal stå klar i februar. 
Rapporten skal vedlegges en politisk melding (til OKI) på samme 
tid.  
Underveis skal SU ved hver enkelt av de 12 grunnskolene i Lier 
gjennomgå datagrunnlaget for å se nærmere på sitt lokale 
resultat. Lokale tiltak fremmes lokalt. FAU er part i dette arbeidet. 
Kommunens skoleledelse skal jobbe med generelle tendenser og 
resultater. Kommunale tiltak fremmes kommunalt. KFU er part i 
dette arbeidet. 
Svarprosent i hele kommunen, 56% 
Svarprosent ved Høvik skole, 66% 
 
FUG-webinar:  
FAU leder var 14/11 invitert av FUG og KS, til KS (kommunenes 
sentralforbund i Oslo) til å snakke om hva man har fått til i Lier 
når det gjelder skole og foreldresamarbeid. Det fremheves fra 
FUG og KS sin side at det man har fått til io Lier med tanke på 
skole- og foreldresamarbeid er eksemplarisk i nasjonal 
sammenheng, og er en modell man ønsker å spre videre. 
KS spiller for øvrig inn til departementet ift videre digitalisering i 
skolen.  
 
FAU i forhold til KFU:  
FAUs representant i KFU må ikke være FAU-leder, eller nestleder. 
Det kan være andre representanter fra FAU som stiller. 
Hovedsaken er sakseierskap og motivert innsats.  
 

Eirik  

9. Økonomi: 
Høvik skole går med underskudd hver måned.  
FAU har på sin side mulighet til å bidra litt ift hygge og nytte for 
elevene.  
 

Eirik 
 

 

10. Eventuelt 
 
 

  

   
 

 

    
 
 
 


